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Verwachtingen tav financiéle regelingen mbt corona, stuurgroep 18-02-2021

Werkgroep LZ:

Sneltesten van bezoekers: De huidige beleidsregel gaat in op vergoeding van extra

diagnostiekkosten voor bewoners (bij zorgaanbieder gecontracteerd met behandeling) en

personeel. Dus als je wat zou willen voor bezoekers lijkt het nodig om dit expliciet te regelen
(als je niet wilt dat dit valt onder categorie zorgposten die door het zorgkantoor worden

beoordeeld).
In de meest recente brief van 19 januari 2020 aan de NZa is extra ruimte gelaten om alles

samenhangend met vaccineren voor vergoeding in aanmerking te laten komen.

De maztwerkregeling en meerkostenregeling lopen nog heel 2021 door, en VWS blijft periodiek
in gesprek met kerngroep Wlz-corona (met ZIN, ZN en NZa) over ontwikkelingen. Verder wordt

als vast agendapunt in de kerngroep stil gestaan bij mogelijke signalen uit het veld of er nog

financiéle zaken rond de beleidsregel moeten worden geregeld.

Werkgroep Zvw:

Er is een ZN-regeling voor de MSZ 2021. Het lijkt er op dat daar financieel alles al in geregeld
is voor een zwart scenario in de ziekenhuizen. Ook is de structuur voor de NZa-prestaties

(meerkosten en continuiteitsbijdrage) opgetuigd.
Voor zover niet sprake is van subsidiering, zijn we in de eerste plaats afhankelijk van ZN en

hoe zij de regelingen vormgeven.

Werkgroep Sociaal domein:

vanuit aanbieders en brancheorganisaties (en mogelijk ook de TK) opnieuw het aandringen op

een landelijke continuiteitsbijdrage. Dit zingt al geruime tijd rond en leidt vooralsnog niet tot

zeer grote druk, maar het risico bestaat dat deze druk opnieuw opgevoerd wordt. Ik kan me

goed voorstellen dat vergelijkbare druk ook op andere terreinen speelt.
wellicht relevanter en actueler dan bovenstaande punt: gemeenten stellen een toename van

volumes te zien bij bijvoorbeeld de Jeugd-GGZ, zien dit als meerkosten gerelateerd aan corona

en willen hiervoor gecompenseerd worden. Gemeenten brengen dit met regelmaat op, maar

konden hiervoor nog onvoldoende cijfers aanleveren. Mogelijk dat ze dit in een later stadium

wel kunnen onderbouwen. Vooralsnog houden wij deze boot af en valt dit niet onder de

meerkostenregeling, maar het is goed denkbaar dat dit een steeds grotere rol gaat spelen
naarmate de coronacrisis vordert.
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